

東華三院辛亥年總理中學 2016 至 2017 度家長通訊第 93 號  
「有關 LAC 馬來西亞遊學團出發日期修訂」

敬啟者：感謝 貴家長對LAC馬來西亞遊學團的支持。是次遊學團，共二十七名學生參加。

由於航空公司未能提供於 2017 年 7 月 1 至 4 日之團體機位。校方決定修改是次**遊學團舉行日期為 2017 年 7 月 2 至 5 日**，團費及行程內容維持不變。

不便之處，敬請原諒。

如有查詢，可致電 24645220 聯絡陳惠琴老師。

此致

貴家長

周慶中校長啟

2017 年 5 月 25 日

---

東華三院辛亥年總理中學 2016 至 2017 年度家長通訊第 93 號  
「有關 LAC 馬來西亞遊學團出發日期修訂」  
回 條 (請於 5 月 29 日 或之前交回陳惠琴老師)

敬覆者：頃接來函，得悉敝子弟參加之LAC馬來西亞遊學團活動日期修訂為**2017年7月2至5日**。

此覆

東華三院辛亥年總理中學校長

學生姓名： \_\_\_\_\_

班別： \_\_\_\_\_ ( )

家長簽署： \_\_\_\_\_

聯絡電話： \_\_\_\_\_

2017 年 5 月 \_\_\_\_\_ 日

**TWGHs Sun Hoi Directors' College 2016-2017 Letter to Parents No.93**

**Updated Arrangement for LAC Study Tour to Malaysia**

Dear Parents,

25<sup>th</sup> May, 2017

Thank you for supporting the Language Across the Curriculum Committee overseas study tour to Malaysia. 27 students were finally selected to take part in the tour.

Please note that the date of the tour has been changed from 1-7-2017 to 4-7-2017 to **2-7-2017 to 5-7-2017** due to the unavailability of flight seats on 1-7-2017 and 4-7-2017. Please be rest assured that the itinerary and tour fee would remain unchanged.

Should you have any questions concerning the arrangement for the tour, please contact Ms. Chan Wai Kam at 24645220.

Yours faithfully,

---

Chow Hing-chung  
Principal

---

**TWGHs Sun Hoi Directors' College 2016-2017 Letter to Parent No.93**

**Updated Arrangement for LAC Study Tour to Malaysia**

**Reply Slip**

**(Please return this slip to Ms. Chan Wai Kam on or before 29-5-2017)**

I have read and understood the arrangement for the LAC study tour to Malaysia.

Student's Name : \_\_\_\_\_  
Class : \_\_\_\_\_ ( )  
Parent's Signature : \_\_\_\_\_  
Date : \_\_\_\_\_